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  V á r o s  K é p v i s e l ő - t e s t ü l e t  
 Oktatási és Kulturális Bizottsága  

 2051 Biatorbágy, Baross Gábor utca 2/a. • Telefon: 06 23 310-174/242 

                                                      Fax: 06 23 310-135 • E-mail: hivatal@biatorbagy.hu • www.biatorbagy.hu  

 Iktatószám: SZ-23-13/2019.  Ügyintéző: Pénzesné Szép Anna 

 
JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási és Kulturális 

Bizottsága 2019. szeptember 16-án, hétfőn, 1400 órai kezdettel a Városháza 102-es 

tanácstermében megtartott üléséről. 

 

Jelen vannak: 

 Nánási Tamás bizottsági elnök 

 Barabás József bizottsági tag 

 Tálas-Tamássy Richárd bizottsági tag 

 Éhn András bizottsági tag 

 Szakadáti László alpolgármester 

 Varga László alpolgármester 

 Mester László kommunikációért felelős munkatárs 

 dr. Szabó Ferenc aljegyző 

 Horgos Vilmos, a Biai Református Általános Iskola igazgatója 

 Hingyiné Molnár Ildikó, a Benedek Elek Óvoda vezetője 

 Szmuda Katalin, a Benedek Elek Óvoda vezető helyettese 

 Czifra Zsuzsanna a Biatorbágyi Általános Iskola igazgatója 

 Szádváriné Kiss Mária, a Juhász Ferenc Művelődési Központ vezetője 

 Uzonyi Edit, a Karikó János Könyvtár vezetője 

 Győri Ferenc műszaki ügyintéző 

 Pénzesné Szép Anna jegyzőkönyvvezető 
 

Nánási Tamás: Üdvözli az Oktatási és Kulturális Bizottság ülésén megjelenteket. 

Megállapítja, hogy a bizottság 5 fővel határozatképes, az ülést megnyitja. A jegyzőkönyv 

hitelesítésére felkéri Éhn András bizottsági tagot. Javaslatot tesz a napirendre, a meghívóval 

megegyezően. 

 

Szavazás:  

A bizottság 4 igen szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 

 

Napirend: 

1. Beszámoló a tanévkezdés tapasztalatairól 
2. Oktatási-nevelési intézmények beszámolói a 2018/2019-es tanévről 
3. Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi nyári karbantartási 

tervének végrehajtásáról 
4. OKB beszámolója a 2019. évről 
5. Csala Ildikó Biatorbágy Akvarell könyv támogatási kérelméről 
6. A Sportpark működtetésével kapcsolatos feladatokról 
7. Tájékoztató a nyári gyermekfelügyeletről 
8. Köznevelési pályázattal kapcsolatos kérelemről 
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9. A "Sándor Metternich kastély udvarában új sportpályák építése" tárgyban kiírt 
közbeszerzési eljárás – zárt ülés 

10. Javaslattétel Pest Megye Önkormányzata által alapított kitüntetésekre – zárt ülés 
 

1) Beszámoló a tanévkezdés tapasztalatairól 

 

Nánási Tamás: A szolgálati lakás kérdésével, valamint a Szily-kastélyban működő iskola 

fűtésproblémáival foglalkozni kell majd az elkövetkező időszakban. A Szentháromság téri 

iskolaépületben történő ebédeltetést mennyire sikerült megoldani, valamint a ViaBusz eddigi 

tapasztalataival kapcsolatban kéri, hogy erősítsék meg, hogy igaz-e, hogy délután 4 óra 

körüli időszakban a gyermekek nem férnek fel a buszra? 

Barabás József: A 4 órán nem lehetne változtatni, hogy ne egyszerre engedjék ki az összes 

gyereket? 

Varga László: A 4 órát a köznevelési törvény tartalmazza. A járatsűrítés jó megoldás lehet. 

Meg lehetne vizsgálni, hogy plusz járművek beállítása ezekben a frekventált időszakokban 

mibe kerül. 

Czifra Zsuzsanna: A köznevelési törvény írja elő azt a jogszabályi kötelezettséget egy-egy 

intézmény számára, hogy 16 óráig biztosítani kell a gyerekek számára a felügyeletet. Az 

általános iskola ügyeletet biztosít 17 óráig. 

Szavazás:  

A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

85/2019. (IX.16.) határozata 

Beszámoló a tanévkezdés tapasztalatairól 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága a 

tanévkezdés tapasztalatairól szóló beszámolót elfogadja azzal, hogy az iskolás gyerekek 

szállítása érdekében az önkormányzat vizsgálja meg a helyi közösségi közlekedést 

szolgáltatóval közösen a buszjárat sűrítésének lehetőségét a 16 óra körüli időszakokban  

 

 

2) Oktatási-nevelési intézmények beszámolói a 2018/2019-es tanévről 

 

Szavazás:  

A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

86/2019. (IX.16.) határozata 

Oktatási-nevelési intézmények beszámolói a 2018/2019-es tanévről 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

átruházott határkörében eljárva a köznevelési intézmények 2018/2019-es tanévről szóló 

beszámolóit elfogadja. 

 

 

3) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi nyári karbantartási 

tervének végrehajtásáról 

 

Nánási Tamás: A Benedek Elek Óvodának az észrevételeire külön felhívja a figyelmet. 

Győri Ferenc: Az 50 millió forintos keretből 31 millió forintot költöttek el a múlt hét végéig. 

Amint leírta, a szakemberek nem igazán tolonganak az önkormányzati munkáért, tele 

vannak munkával. 

Nánási Tamás: Ez a helyzetkép, ami előttünk van, az számomra egy meglehetősen 

tarthatatlan helyzet annak ellenére, hogy sok érvet föl lehet sorolni, hogy mi miért nem megy. 

Ha összeveti azzal az erőfeszítéssel, amit a döntéshozók ebbe beletesznek, amikor 

elképzelnek valamit, javaslatokat tesznek, megszavazzák (pl. Pitypang Óvoda elektromos 

felújítás vagy a homokozó), és akkor meglátják azt, hogy mi lett ezekből, és az nagyon nem 

az, amit megszavaztak. Mint döntéshozó, úgy érzi, hogy a végrehajtás messze nem felel 

meg annak a minőségnek és szintnek, amit Biatorbágy Városnak produkálnia kéne. 

Javasolja, hogy a folyamatban lévő munkálatokról egy újabb beszámoló kerüljön a 

szakbizottságok elé.  

Szakadáti László: Nagyon nem műszaki felkészültségű a testület sem, és a hivatal sem, ez 

kiütközik, ehhez képest egészen szép eredmények születtek. A bizottság azt gondolja, hogy 

ért valamihez, de nem ért hozzá, a döntést össze-vissza halogatta.  

Nánási Tamás: A bizottság nevében visszautasítja azt, hogy bármikor határozatlankodtak 

volna ebben a kérdésben. Meg kell nézni a jegyzőkönyveket, minden alkalommal meghozták 

a szükséges döntéseket rendkívül részletesen, tételesen, hogy mit szeretnének és mit nem. 

Ezt nem látták visszaköszönni az anyagban, amit a bizottság döntött. 

Győri Ferenc: A homokozó nem a nyári karbantartás-keretből történik. Kétségtelen, hogy 

nyáron kellett volna elvégezni, de augusztus végén is azt kapta, hogy nincs pénz. Továbbá 

elmondja, hogy nyáron olyan hosszú ideig tartó hőség volt, hogy a tetőtéri munkákat nem 

lehetett elvégezni. 

Szádváriné Kiss Mária: A Faluház tetőhéjazat cseréje elkezdődött, az irodák elektromos 

rendszerének felújítása ezután kerül sorra. 

Barabás József: Szakadáti Lászlónak, aki 9 éve alpolgármester és szakmájából is adódva 

neki kellett volna ezt valahogy vezetni. 

Szakadáti László: Ezek a feladatok nincsenek hozzá delegálva, erre nincs ráhatása, nem 

tudja meggyorsítani. 

Éhn András: A teendők száma Biatorbágyon olyan mértékben megnőtt, hogy az 

idénytervezésből kellene valahogy egy éves elosztású tervet készíteni inkább, és úgy 

megpróbálni a feladatokat szétosztani. 
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Szavazás:  

A bizottság 2 igen, 2 tartózkodás mellett nem fogadta el a 2019. évi nyári karbantartási 

programról szóló beszámolót. 

 

Szavazás:  

A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

87/2019. (IX.16.) határozata 

Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi nyári karbantartási 

programjáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága a 

2019. évi nyári karbantartási programról szóló beszámolóval kapcsolatban javasolja, hogy 

novemberben kerüljön vissza a frissített beszámoló az illetékes szakbizottságok elé. 

  

4) OKB beszámolója a 2019. évről 

 

Szavazás:  

A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

88/2019. (IX.16.) határozata 

Beszámoló az Oktatási és Kulturális Bizottság 2019. évi munkájáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási és Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta az Oktatási és Kulturális Bizottság 2019. évi munkájáról szóló beszámolót és 

elfogadásra javasolja azt a képviselő-testület felé. 

 

 

5) Csala Ildikó Biatorbágy Akvarell könyv támogatási kérelméről 

 

Nánási Tamás: A Közművelődésért Alapítvány egy biatorbágyi oldalakra koncentráló 

szűkebb változatot is felvet. Javasolja megbízni az alapítványt a kiadással és felkérni arra, 

hogy nyújtson be előterjesztést a szűkített verzió önkormányzati támogatás költségigényét 

illetően. 

 

Szádváriné Kiss Mária: Az alapítvány kuratóriumi elnökeként mondja, hogy ha ez a feladat, 

örömmel összeállítják az anyagot. 

 

Szavazás:  
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A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

89/2019. (IX.16.) határozata 

 

Csala Ildikó Biatorbágy Akvarell könyv támogatási kérelméről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta Csala Ildikó Biatorbágy Akvarell könyv támogatási kérelméről szóló 

előterjesztést. A bizottság támogatja a kiadvány megjelentetését, de a biatorbágyi oldalakra 

koncentráló szűkebb változatban, amelynek kiadására javasolja felkérni a Biatorbágy 

Közművelődésért Alapítványt. A bizottság felkéri az Alapítványt, hogy a szűkített verzió 

költségigényére, illetve a kiadáshoz szükséges önkormányzati támogatás összegére 

vonatkozóan nyújtson be a Képviselő-testület részére előterjesztést. 

 

 

6) A Sportpark működtetésével kapcsolatos feladatokról 

 

Nánási Tamás: E hét szombaton kerül átadásra ünnepélyes keretek között a nyugati 

lakóövezetben az új sportpark. A javaslat az, hogy a Városgondnokság és a Viadukt 

Nonprofit Sport Kft. közös üzemeltetésben oldja meg a működtetést, a nyitvatartási és 

üzemeltetési rend alapján. 

Szakadáti László: Tudomása szerint a Viadukt Kft-nek nincs szabad kapacitása erre. Úgy 

gondolja, hogy ez a Városgondnokság területe, hiszen a városban egyszerre több helyen tud 

dolgozni. A Városgondnokság létszámhiánnyal küzd, itt az ideje, hogy bővítsék a létszámát.  

Éhn András: Kicsit furcsa, hogy a műszaki okok miatt maradt el a korábbi futópályának a 

kivitelezése. Most lesz az a speciális pálya, meg lesz egy játszótér, és ettől függetlenül lesz 

majd megint, lesz majd körülötte mégis a futópálya? 

Varga László: A gumírozott futókör nem lesz. Alpolgármester úr felvetésére pedig azt tudja 

mondani, hogy ott volt azon az egyeztetésen, ahol a városgondnokság vezető, illetve a 

Viadukt SE létesítményvezető is ott volt és az ott született megállapodások és felvetések 

ismeretében készült ez az előterjesztés. 

Szakadáti László: Ebben a kérdésben, ebben a Sport Kft igazgatója dönt, nem a 

létesítményvezető. Ezen kívül minden bizonnyal feladatok is adódnak ott, tehát karbantartás, 

tisztán tartás, szemét összeszedés, stb. 

Varga László: A városgondnoksághoz pedig legjobb tudomásom szerint nincs különösebb 

indoka meg oka sem a bizottságnak, sem a testületnek azt javasolni, hogy plusz embert 

vegyen fel erre a feladatra, mert jelen pillanatban a Városgondnokságnak betöltetlen 

álláshelyei vannak. 

Szakadáti László: A Sport Kft. vezetője nem vett részt ebben az egyeztetésben. Még most 

készül arra, hogy erről egyeztessen polgármester úrral. Nem hiszi, hogy itt fekete-fehér 

döntést tudnak hozni.  
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Szavazás:  

A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

90/2019. (IX.16.) határozata 

A Sportpark működtetésével kapcsolatos feladatokról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

javasolja, hogy a képviselő-testület a Sportpark üzemeltetésével a Viadukt Nonprofit Sport 

Kft-t bízza meg a Városgondnokság bevonásával. A Sportpark nyitvatartási rendjét a 

következőképpen javasolja meghatározni: 

- rekortán multifunkciós pálya: hétfőtől szombatig 8 – 20 óra, vasárnap 8 – 16 óra, 
- futókör, játszótér használata időben nem korlátozott. 

 

 

7) Tájékoztató a nyári gyermekfelügyeletről 

 

Szavazás:  

A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 

az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

91/2019. (IX.16.) határozata 

Gyermekek nyári gyermekfelügyeletéről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága a 

gyermekek nyári gyermekfelügyeletéről szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

 

8) Köznevelési pályázattal kapcsolatos kérelemről 

 

Nánási Tamás: Gálffyné Kós Ildikó tandíját támogatták 80%-ban. Az előterjesztésben 140 

ezer forint szerepelt félévenként, amit időközben az intézmény 160 ezerre emelt. A kérelem 

arról szólt, hogy ezt a különbözetet adja meg a képviselő-testület. Egy pályázatnál mindig a 

pályázat rendszerét és mechanizmusát, működését igyekszik mérlegre tenni. Más 

pályázatoknál is előfordulhat az, hogy utólagos nyomon követésre majd jönnek be a 

kérelmek, ezért nem javasolja, hogy valamelyik pályázatnál utólag emeljék a támogatási 

összeget, mert növekedett a költség.  

Barabás József: Ha ez a húszezer forint katasztrófa az önkormányzatnak, akkor inkább 

menjenek haza. 

Varga László: A köztes és mindenki számára talán elfogadható megoldást javasol. 

Biatorbágy Város érdeke az az, hogy minél képzettebb pedagógusai legyenek, az egész 

pályázati rendszernek ez a továbbképzési modulja ez erről szól. Arra hívná fel a figyelmet, 
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hogy az ilyen projekteket maximálisan, 80%-ig támogathatják, ezért akkor az új tandíjnak a 

80 %-a erejéig támogassák. E tekintetben a pályázat szelleméhez igazodnának. 

Szavazás:  

A bizottság 3 igen, 1 nem szavazat mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) az alábbi 

határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

92/2019. (IX.16.) határozata 

Köznevelési pályázattal kapcsolatos kérelemről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

elfogadásra javasolja Gálffyné Koós Ildikó köznevelési pályázattal kapcsolatos kérelmét 

azzal, hogy a Képviselő-testület az eredeti pályázathoz képest megváltozott új tandíj 

(160.000 Ft/ félév) 80 %-a erejéig nyújtson támogatást. 

 

 

 

Nánási Tamás: Mivel több hozzászólás nincs, megköszöni a részvételt, az ülést 1512 órakor 

bezárja és a további napirendi pontok megtárgyalására zárt ülést rendel el.  

 

k.m.f. 

 

 

 

 Nánási Tamás Éhn András 

 bizottsági elnöke bizottsági tag 

 

 


